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EGYSZERŰSÍTETT JEGZŐKÖNYV 
 
 

Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Településfejlesztési, 
Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 2012. május 8. napján a Városházán 
megtartott üléséről 
 

Jelen vannak: 

Kecskés László bizottsági elnök 
Dr. Palovics Lajos bizottság tagja 
Nagy Tibor bizottság tagja 
Szeitz József  bizottság tagja 
Farkas-Gáspár Mónika bizottság tagja 
Tarjáni István polgármester 
Szakadáti László alpolgármester 
Dobosy Gáborné beruházási és vagyongazdálkodási osztályvezető 
Honvédné Üveges Ildikó vagyongazdálkodási előadó 
Czuczor Orsolya Pénzügyi osztályvezető 
Zsichla Gergely jegyzőkönyvvezető 
 

Kecskés László a bizottság elnöke köszöntötte a jelenlevőket. Megállapította, hogy a 
bizottság 4 jelenlévő taggal határozatképes és az ülést megnyitotta. (Farkas-Gáspár Mónika 
késését előre jelezte) 

 Dr. Palovics Lajos bizottsági tag javaslatot tett a „Tájékoztató a településrendezési eszközök 
módosításáról” című napirend levételére, tekintettel, hogy a témában érintett főépítész nincs 
jelen. 

A bizottság 1 igen, 2 nem és 2 tartózkodás szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) nem foglalt állást a fenti javaslatról. 

A bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
napirend tárgyalását fogadta el: 

 

Napirend 

1. Tájékoztató a településrendezési eszközök módosításáról 

2. Az önkormányzati vagyonnal kapcsolatos szabályok felülvizsgálatáról 

 

1. Tájékoztató a településrendezési eszközök módosításáról 
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Nagy Tibor és Farkas-Gáspár Mónika bizottsági tagok javasolták a napirend ismételt 
tárgyalását egy következő alkalommal tárgyalják a főépítész és az építéshatósági osztály 
vezetője jelenlétében, hogy a témában felmerült szakmai kérdésekben érdemi döntés 
szülessen. 

A bizottság 4 igen, 1 tartózkodás szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
támogatta a fenti javaslatot. 

2. Az önkormányzati vagyonnal kapcsolatos szabályok felülvizsgálatáról 

A bizottság a téma terjedelmére és összetettségére hivatkozva a téma ismételt 
tárgyalása mellett döntött. Kecskés László a bizottság elnöke kérte a hivatalt, hogy az 
önkormányzati ingatlanok haszonbérleti szerződéseit vizsgálja felül. 

 

A bizottság elnöke megköszönte a megjelentek munkáját és az ülést 15 óra 58 perckor 
bezárta. 

kmf. 

 Kecskés László 
 bizottsági elnök 
 


